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Zorgwoningen in Vlaanderen  -  Stand van zaken

Bij het informeren naar het aantal zorgwoningen (ook naar verwezen als 
containerwoningen en kangoeroewoningen) in Vlaanderen vond ik geen actuele cijfers 
terug die een goed beeld schetsten rond ‘de vermaatschappelijking van de zorg’ op het 
domein wonen. 

Ook Ruimte Vlaanderen alsook de Studiedienst van de Vlaamse Regering konden geen 
adequate cijfers geven.

In navolging van mijn actuele vraag aan Mevr. Schauvliege d.d. 11 januari ’17 informeer 
ik mij graag verder over dit thema bij de minister van Wonen.

Zo had ik graag zicht gekregen op de trends rond zorgwonen. De vraag is, zitten deze in 
stijgende lijn en vindt de burger zijn weg naar het kangoeroewonen. 

Laten we niet vergeten dat volgens een recente studie van iVox, 66% van de burgers 
gewonnen is voor nieuwe woonvormen als kangoeroewonen en cohousing. Overigens 
verlenen zowel VIA, IWT als de Vlaamse overheid steun aan projecten zoals Skilpod, die 
zorgwoningen faciliteren. 

1. a) Zal de minister werk maken van het verder faciliteren van kangoeroewonen in 
Vlaanderen?

b) Zal er overleg gepleegd worden met de minister Muyters (innovatie), minister 
Vandeurzen (Welzijn) en minister Schauvliege (Ruimte) om te bekijken welke 
stappen precair zijn om de regelneverij rond zorgwonen te reduceren?

2. a) Kan de minister cijfers geven waarbij we zicht kunnen krijgen op het aantal 
woonzorgunits in Vlaanderen?

b) Graag met zicht op de trend van de afgelopen 10 jaar.

c) Graag opgedeeld naar de regio’s en (centrum)steden.



LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD 
op vraag nr. 262 van 12 januari 2017
van MERCEDES VAN VOLCEM

Het antwoord op deze vraag behoort tot de bevoegdheid van minister Joke Schauvliege, 
Vlaams minister van Ruimtelijke Ordening.


